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Abstract (en)
[origin: WO9008134A1] There are provided chelating agents particularly useful for the preparation of diagnostic and therapeutic agents for magnetic
resonance imaging, scintigraphy, ultrasound imaging, radiotherapy and heavy metal detoxification, said agents being compounds of formula (1): X-
CHR<1>-NZ-(CHR<1>)n-A-(CHR<1>)m-NZ-CHR<1>-X, wherein each of the groups Z is a group -CHR<1>X or the groups Z together are a group -
(CHR1)g-A'-(CHR<1>)r-, where A' is an oxygen or sulphur atom or a group N-Y; m, n, g and r are each 2, 3 or 4, preferably 2; and the groups A, X, Y
and R<1> are as defined herein.

Abstract (fr)
Sont décrits des agents chélateurs particulierement utiles pour al préparation d'agents diagnostiques et thérapeutiques destinés a l'imagerie par
résonance magnétique, la scintigraphie, I'imagerie ultrasonore, la radiothérapie et la détoxication des métaux lourds, lesdits agents étant des
composés de formule (l): X-CHR1-NZ-(CHR1)n-A-(CHR1)m-NZ-CHR1-X (dans laquelle chacun des groupes Z est un groupe -CHR1X ou bien les
groupes Z ensemble sont un groupe -(CHR1)g-A'-(CHR1)r-, ou A' est un atome d'oxygéne ou de soufre ou un groupe N-Y; m, n, g et r valent chacun
2, 3 ou 4, de préférence 2; et les groupes A, X, Y et R1 ont la notation ci-définie.
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